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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2016/17:1130 Oförsäkrade läkemedel

Läkemedelsförsäkringen infördes 1978 genom en frivillig överenskommelse 
mellan läkemedelsföretag i Sverige. Den har inneburit att patienter som skadats 
av ett läkemedel kan få ersättning i stället för att gå till domstol. Nästan alla 
läkemedel som säljs i Sverige täcks av försäkringen, men fortfarande finns 
omkring en procent som inte är det. En del av dem har blivit utvalda att vara 
”periodens vara” av Tandvårds- och läkemedelsförmånsverket (TLV). TLV har 
ingen laglig möjlighet att förhindra detta, av konkurrensrättsliga skäl. Samtidigt 
känner såväl läkare som patienter oftast inte till att läkemedlet är oförsäkrat och 
att patienterna därmed ofta löper risk att bli utan ersättning om skada skulle 
inträffa.

Min fråga till statsrådet Gabriel Wikström är:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet och regeringen att vidta för att alla läkemedel 
som säljs i Sverige ska ingå i läkemedelsförsäkringen?

………………………………………

Barbro Westerholm (L)

Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal
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